



南通诺德安达学校  
NORD ANGLIA SCHOOL  
NANTONG

# 南通诺德安达学校

## 使命

南通诺德安达学校教育植根于诺德安达教育集团“志在高远”的理念，致力于在相互尊重的环境中培养具有较高道德和学术水平的双语公民。

- 志在高远，通过参与课内外学习，获得学术、社会及个人层面的发展；
- 终身学习、知识渊博、能独立在与他人的合作中有效地完成工作；
- 成为负责任、有爱心、有道德的中国公民，能够为世界做出积极贡献；
- 尊重自己、他人和环境。接纳他人，融入学校多语言、多元文化环境。

## 愿景

我们将通过个性化教学，以高标准的学术要求和期望，培养胸襟开阔、志存高远、善于探究的自信学习者。

- 我们将通过个性化教学，以高标准的学术要求和期望，培养胸襟开阔、志存高远、善于探究的自信学习者。
- 培养具有社会自信的全球公民，他们具有合作精神，并表现出跨文化理解和意识。
- 确保每位学生被当作一个个体对待，有机会发展其自身的特长、个性和热情。

## 价值

- 教育：对不同的学科和水平之间的教育有一致的、全面的理解。
- 个体差异与尊重：尊重并接受每个人的个体差异、权利与思想。
- 高道德和学术标准：对自己的行为负责。以高成就为目标，并为之奋斗。
- 社会和全球意识：作为负责任、有爱心和有道德的全球公民，为解决涉及全人类的全球问题作出积极贡献，提高社会解决这些问题的意识。



南通诺德安达学校  
NORD ANGLIA SCHOOL  
NANTONG

# NORD ANGLIA SCHOOL NANTONG

## MISSION

The NAS bilingual education is built in line with the Being Ambitious philosophy of Nord Anglia Education. We strive to bring the best of Chinese, western, and international philosophies and practice together. Our Mission is for every student to be:

- Ambitious and develop academically, socially and personally through engaging learning experiences both inside the classroom and beyond.
- Life-long learners who are knowledgeable, creative thinkers who are able to work effectively on their own and collaboratively.
- Responsible, caring and ethical Chinese citizens, who make a positive contribution on a global level.
- Respectful of themselves, others and the environment  
Accepting of others in keeping with the multilingual, multicultural nature of the school.

## VISION

Create open-minded, confident learners with inquiring minds by having high academic standards and expectations through our personalized approach to learning

- Develop socially confident global citizens who are collaborative and demonstrate intercultural understanding and awareness.
- Ensure each student is treated as an individual, with opportunities to develop their strengths, personality and passions.

## VALUES

- Education: To have a coherent, holistic understanding of education between disciplines and levels.
- Individual Differences and Respect: To respect and accept the individual differences, rights and thoughts of others.
- High Ethical and Academic Standards: To assume responsibility for their actions. To target high achievement in education and be ambitious about it.
- Social and Global Awareness: To be responsible, caring and ethical global citizens, who make a positive contribution to solve global issues that concern all humanity, to raise awareness of society to solve these problems.